
Næringsutvikling i Trøndelag  
 

Trøndelag fylkeskommune er i ferd med å lage en offensiv strategi for å redusere 

klimautslipp. I tillegg er det viktig, med henvisning til FNs naturpanel, å ta vare på 

naturmangfold. Trøndelag har fremdeles et mangfoldig naturøkosystem og tilnærmet uberørte 

naturområder i hele fylket. Det er viktig for SV at hensynet til naturmangfold er et viktig 

kriterium i arealplanlegginga både på kommune- og fylkesnivå. I Trøndelag er det tidligere 

gjort store naturinngrep gjennom vannkraft- og vindkraftutbygging. Derfor mener SV det er 

viktig at fylkeskommunen sier nei til NVEs forslag til rammeplan for videre utbygging av 

vindkraftverk i Trøndelag. Gjennom å legge opp til en bevisst strategi for å bevare 

naturmangfold, tar fylkeskommunen også sterkere hensyn til å bevare beitearealene til den 

sørsamiske reindrifta. SV mener at Trøndelag fylkeskommune må se på det som en viktig 

oppgave å dempe konfliktnivået mellom bofaste grunneiere og ei reindriftsnæring som er 

arealkrevende og som flytter mellom sommer og vinterbeite. 

 

SV ønsker også at Trøndelag fylkeskommune skal legge opp til en mer restriktiv 

jordvernpolitikk. Et bærekraftig jordbruk er viktig for både å opprettholde naturmangfold og 

for å produsere trygg mat til Trøndelag og Norges befolkning. Både i samferdselspolitikken 

og i den generelle arealpolitikken må jordvernet få en sterkere prioritering. 

  

Skogbruket er viktig både i et klimaperspektiv og for en viktig skogbruksindustri i Trøndelag. 

Trevirke er mer miljøvennlig som byggemateriale enn andre råstoff. Vi ser også at trevirke i 

mange sammenhenger kan erstatte olje som råstoff i mange salgsprodukter, og at lignin i 

trevirke kan omdannes til høyverdig proteinfôr for fisk og dyr. I skogbrukspolitikken er det 

viktig å finne balansen mellom økt produksjon og bevaring av naturmangfold.  
 


